
Møde med Herlev Ny Hospital 

Den 26. marts 2014 havde bestyrelsen møde med projektdirektør, projektleder fra Herlev Ny Hospital samt 

repræsentanter for kommunens afdelinger for  ”natur,  miljø og vejtekniske” spørgsmål. 

Mødet handlede om parkering på vores veje samt hospitalets plan om at lukke indkørslen til Langdyssen og 

åbne en ny indkørsel ind til Runddyssen overfor Ardfuren. 

Projektlederen oplyste, at der om ca. 1 år (februar 2015) vil være etableret en vej samt udkørsel til 

Hjortespringvej  fra  hospitalets  parkeringspladser. Det vil komme til at betyde, at der er flere, der vil 

parkere på hospitalets parkeringspladser, da det vil blive lettere at komme ud og dermed skulle det lette 

presset på parkeringerne på Herlevhuses områder. Endvidere vil der også blive etableret en ind- og 

udkørsel fra Ringvejen. Denne vil dog primært skulle brugers til arbejdskørsel. 

Der skal laves om på den nuværende indkørsel til hospitalet. Der var derfor foretaget nogle målinger på, 

hvor mange biler der kører ind og ud fra Langdyssen.  Ud fra disse tal mener hospitalet, at indkørslen til 

Langdyssen skal lukkes, og at der skal laves en ny ind- og udkørsel  til Runddyssen. Dette er bestyrelsen 

mildest talt ikke særlig glad for, og vi pointerede kraftigt, de problemer, dette vil afstedkomme. 

Der skal heldigvis ske en ændring af lokalplanen, og forvaltningen lovede, at bestyrelsen ville få den til 

gennemsyn før den blev sendt til høring.  Afdelingsbestyrelsen vil gøre deres yderste for, at tingene bliver 

løst til gavn for vores beboere. 

 

 

  


